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Dagsorden til møde i Fællesbestyrelsen tirsdag den 18.05.21 kl. 19.00 
På Ørnhøj skole eller på Teams. 
 

 
Mødeleder: Irene 
 
Afbud: Torben 
 
Referent Thorkild 
 

 
1. Orientering Corona situationen – hvordan opleves skoledagen i lyset heraf? 

• Ledelse  
• Medarbejdere 

• Bestyrelse 
Referat:  
Ørnhøj: En ansat har haft Corona – ingen smittede ift elever og ansatte – alle indmeldinger var negative. 
Medarbejderen er tilbage mandag den 17.5 
Sørvad: Alle elever er tilbage. Stadigvæk nødskema. Åbnet lidt op ift fysikundervisning.  7.kl blev sendt 
hjem, men er tilbage i skolen.  
Børnehøjen: Åbnet op for fællespasning på legepladsen. Få forældre har haft corona. Det er lykkedes at 
holde smitten i familierne. Men ingen smittede blandt personalet.  Der mangles beklædning ift. 
udendørsbrug 
Medarbejdere: Skolen - Indskolingen – mangler beklædning efter vejret ift. eleverne – forældreopgave. 
Hverdagen kører – der er muligheder og begrænsninger. Men stemningen er ok. 
Børnehaven – en ekstra medarbejder er ansat, så grupperne fungerer – ellers kan det ikke lade sig gøre. 
Bestyrelsen: Der er efterspørgsel på retningslinjer ifm. Børnefødselsdage – stadigvæk retningslinjer som er 
vejledende. Frustrerende ifm. 6. klasses aflysning af lejrskole – men sådan er retningslinjerne fra 
forvaltningen. 
 

2. Status på stillingsopslaget til fælleslederstillingen. 
Stillingsopslaget er slået op – seneste frist er den 7.juni. 1. samtalerunde forventes den 16. juni 
Der er begyndt at komme ansøgninger ind til gennemsyn. 

 
3. Børnehøjen pædagogiske læreplan, den ligger på hjemmesiden. 

Pædagogiske Lærerplaner; Omfangsrigt ift. tid, meget grundig – processen har været lang, men produktet 
er godt.  
Hvordan bruges lærerplanerne: De bruges dagligt, som et aktivt styreredskab – hvad vil vi - hvor vil vi hen 
og hvordan, metode. 

 
4. Børnehøjens hjemmeside er den indholdsmæssig i orden? 

Mangler feedback på hjemmesiden – den er fyldestgørende. Mangler at den nye hjemmeside kommer først 
ifm. søgning på google og ikke ind på den gamle – ikke den ønskede effekt.  
 
4.a 
 Kostpolitikken:  
Et stort spænd ift kostpolitikken, når den skal dække elever fra 0.kl – 9.kl 
Skal det ud til lærergruppen? Ja, bliver sendt til gennemsyn hos lærerne. 
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Skal det tages op i klasserne – gerne til det første forældremøde – hvert år, ved skolestart, så det bliver en 
aktiv politik. 
Gerne større synlighed fra bestyrelsen – evt til fælles forældremøder, hvor der er fælles opstart på et trin 
og derefter går klasserne for sig selv. Bestyrelsen kan kort fremlægge hvad og hvordan der arbejdes i 
bestyrelsen fx med henblik på at fremlægge kostpolitikken. 
 
Gerne fremlægges for lærerne, hvor der bliver mulighed for ejerskab og kommentarer.  
 
Esther laver layoutet på kostpolitikken mere brugervenligt. Sender den derefter ud til bestyrelsen og 
medarbejderne.  
 

 
5. Orientering 

• Formand 
 Nyborgstrand – invitation til skolebestyrelse. 

• Sørvad Skole – 3. juni stadigvæk karamelkastning for afgangselever. Der kommer fagdage i 
kulturfagene. Fagfordeling og skemalægning er i gang. 

• Ørnhøj Skole – Ny tilkørsel til skolen og hallen 

• Børnehøjen 
Kendt sygemelding – der er ansat en person til at dække timerne. 
Madordning diskuteres – der er for og imod. Birgit undersøger mulighederne for fremtidig madordning til 
børnehaven. Birgit kontakter evt. Studsgård for et tilbud. 
 
 

6. Evt. Samrådsmøde i begyndelsen for juni. 
Et bestyrelsesmedlem siger et par ord til dimensionsfest – Irene tager den. 
 
Der er åbnet op for kulturarrangementer i skoleregi. 

 
7. Næste møde – emner til næste møde 

Dato 9. juni onsdag. 
 
Møderække for kommende bestyrelsesmøder i skoleåret 21/22 

 
 

 

 
 
 
 


